
Retsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 16. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 439
I udtalelsen fra Statsministeriets departementschef af 15. januar 2014 frem-
går, at "Statsministeriet havde af gode grunde ingen bemærkninger til ændrin-
gerne i beskrivelsen af hændelsesforløbet, da Statsministeriet ikke havde no-
gen viden herom". Havde Statsministeriet inden offentliggørelsen af justitsmi-
nisterens udtalelse den 19. november 2013 nogen bemærkninger til, hvilke
oplysninger man fandt hensigtsmæssigt at give offentligheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. januar 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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